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Svar på medborgarförslag 
 
Förslag till beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

Sammanfattning 
Bostadsrättsföreningen Årstafältet har skickat in ett 
medborgarförslag där de föreslår att förvaltningen anlägger en 
boulebana i anslutning till skateboardytan vid entrén till 
Östbergahöjden. 
 
Parkytan som medborgarförslaget avser kommer att bebyggas inom 
ramen för stadsbyggnadsprojektet Årstafältet, och förvaltningen 
anser därför inte att det är lämpligt att anlägga något mer på platsen. 
 
För boende i Östberga som vill spela boule hänvisar förvaltningen 
till befintliga bouleplaner i stadsdelen. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget. 

Bakgrund 
Bostadsrättsföreningen Årstafältet har skickat in ett 
medborgarförslag där de föreslår att en boulebana anläggs i 
anslutning till skateboardytan utmed Östbergavägen, vid infarten till 
Östbergahöjden. Medborgarförslaget kom till förvaltningen den 10 
maj 2021. 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelningen för Stadsmiljö och lokaler. 

Ärendet 
Brf Årstafältet tycker att skateboardytan och odlingslådorna i 
parkområdet vid Östbergavägen är ett positivt tillskott för Östberga. 
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De anser dock att det saknas aktiviteter för äldre människor i 
området. Därför föreslår de att en boulebana anläggs i anslutning till 
skateboardytan och odlingslådorna. 

Synpunkter och förslag 
Förvaltningen tackar för medborgarförslaget och tycker att det är 
roligt att skateboardytan och stadsodlingen upplevs som ett positivt 
tillskott för Östberga. Förvaltningen håller också med 
medborgarförslaget om att det är viktigt med aktiviteter i det 
offentliga rummet för målgruppen äldre. 
 
Skateboardytan och stadsodlingen ligger på en parkyta som kommer 
att bebyggas inom ramen för stadsbyggnadsprojektet Årstafältets 
femte etapp, med preliminär byggstart 2025. Förvaltningen anser 
därför att det inte är lämpligt att anlägga en boulebana på platsen, 
eftersom den kommer behöva avvecklas inom fyra år.  
 
Beslutet om att anlägga en tillfällig skateboardyta på platsen 
fattades eftersom det saknas platser för skateboardåkning för 
boende i Östberga i närområdet, och det fanns heller ingen lämplig 
plats för en permanent lösning då skateboardytan planerades.  
 
I närområdet finns det boulebanor i Stamparken, samt vid 
parkvägen mellan Hebergsgränd och Eldsbergagränd. Förvaltningen 
anser att dessa banor bör kunna täcka upp behovet för boende i 
Östberga, och det är därför inte aktuellt att komplettera med fler 
boulebanor i stadsdelen.  

Tillgänglighet 
Boule är en aktivitet som ofta tilltalar äldre människor, eftersom det 
är möjligt att delta även om rörelseförmågan är nedsatt. Boulebanor 
i det offentliga rummet kan därför bidra till att förbättra 
möjligheterna till aktivitet och rörelse för framförallt äldre 
människor i staden. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget. 
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